البرقيم التاريخ المرفقات



تعميم **Information Circular**

Operating in the Kingdom of Saudi Arabia.

To: All Airlines and Private Aviation Companies إلى: جميع شركات الطيران والطيران الخاص العاملة بالملكة العربية السعودية.

Subject Recognition of passports of citizens of the Kingdom of Saudi Arabia and the United States of America as being valid for six months beyond the stated expiry date.

الموضوع: اعتبار جوازات سفر مواطني المملكة العربية السعودية والولايات المتحدة الأمريكية سارية المفعول لمدة (6) أشهر بعد تاريخ انتهاء صلاحيتها.

Reference:

-Telegram from H/E Minister of Foreign Affairs No.8/5/354846, dated 28/9/1437H that comprises a signed agreement between the Kingdom of Saudi Arabia and the United States of America related to Passports Expiration.

-Telegram of Director General-Passports No. 78675 dated 22/11/1437H, concerning the commencement of agreement enforcement.

المرجع:

- برقية معالي وزير الخارجية رقم 354846/5/8 وتاريخ 1437/9/28هـ والمتضمنة الاتفاقية المبرمة بين الجانب السعودي والجانب الأمريكي فيما يخص صلاحية جوازات السفر بالبلدين.
- برقية مدير عام الجوازات رقم 78675 وتاريخ 1437/11/22هـ والتي تفيد بالاستعداد لتطبيق الاتفاقية اعتبارا من تاريخه.

Background:

As per the signed agreement between Saudi Arabia and the United States of America, Saudi passports and US passports are deemed to be valid for six months beyond the stated expiry date, so that, Saudi citizens who are in possession of valid passports, may be allowed entry to the United States of America until the last day of validating stated in

their passports and vice versa.

Instructions:

All Airlines and Private Aviation Companies operating in the Kingdom of Saudi Arabia should be notified by and comply with the abovementioned agreement.

نبذة:

بموجب الاتفاقية الموقعة بين المملكة العربية السعودية والولايات المتحدة الأمريكية تعتبر جوازات السفر السعودية والأمريكية سارية المفعول لمدة ستة أشهر بعد تاريخ انتهاء صلاحيتها بحيث يسمح لأي من مواطني البلدين ممن بحوزتهم جوازات سفر سارية المفعول بالدخول إلى البلد الأخر لغاية آخر يوم في صلاحية جواز السفر الموضحة على ذلك الحواز.

التعليمات:

على جميع شركات الطيران والطيران الخاص العاملة بالملكة العربية السعودية الأخذ علماً بالاتفاقية المذكورة أعلاه والتقيد بموجبها.

مساعد الرئيس للسلامة والأمن والنقل الجوي Assistant President, Safety, Security & Air Transport